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Radna Rady Miejskiej

w czechowicach-Dziedzicach

URZĄD MiE.rsKI
w czechowicach-Deiedzicach
PUNKT KAhlcFLARYJNY

daa i podpis.

Pan Marian Błachut

Bu rmistrz Czechowic-Dziedzic

Szanowny Panie Burmistrzu,

Zwracam się z interpelacją w imieniu Mieszkańców Wspólnoty Mieszkaniowej Nad Białką Lt oraz

Administracji Mieszkań ,,Silesia" Sp. z o.o. Sprawa dotyczy podnoszenia terenu poprzez nawożenie

ziemi na działce o numerze 555612 należącej do właściciela posesji przy ulicy GÓrniczej 48 -
Motoklinika. Mieszkańcy obawiają się, że podniesienie poziomu terenu będzie skutkowało szkodą

dla sąsiednich działek w postaci zakłócenia stosunków wodnych, zalewania piwnic oraz pogorszenia

krajobrazu. W związku z powyższym proszę o udzielenie odpowiedzi na następujące pytanie:

Czy wlw podnoszenie terenu jest zgodne z przepisami prawa budowlanego, wodnego i ochrony

środowiska,

W zalączeniu przesyłam zdjęcia obrazujące podniesienie poziomu terenu. Uprzejmie proszę

o rozpoznanie sprawy iodpowiedź na powyższe pytanie.

Z poważaniem,
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